
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 4. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 566
Med henvisning til besvarelsen af spørgsmål S 1938 bedes ministeren oplyse,
om antallet af togpendlere på Sjælland er faldet i første halvår af 2013, så der
ikke længere er behov for det køb 10 yderligere dobbeltdækkervogne, som
blev aftalt med trafikaftalen fra den 12. juni 2012 og bekræftet af ministeren
ved et samråd i Transportudvalget den 21. februar 2013 som en nødvendig
løsning på de hidtidige store kapacitetsproblemer i pendlertogene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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